

في قرية صغيرة منسية تقع بين التلال المتموجة والغابات الكثيفة، كانت هناك حديقة لا تماثل أي حديقة أخرى. كانت هذه الحديقة، المخفية خلف جدار طويل مغطى باللباب، تُعتبر مسحورة. كان القرويون يتحدثون عنها بصوت منخفض، يتبادلون الحكايات عن خصائصها السحرية والشخصية الغامضة التي تعتني بها.

في صباح خريفي بارد، قررت فتاة صغيرة تدعى لارا أن تكشف أسرار الحديقة المسحورة. بقلب ينبض بشدة في صدرها، اقتربت من البوابة القديمة التي تحرس المدخل. فتحت البوابة بصوت صرير تردد في القرية الصامتة، وخطت لارا إلى الداخل.

كانت الحديقة مزيجًا من الألوان والروائح. أزهار بكل الألوان تزهر في تناغم تام، وبتلاتها تتلألأ بالندى. الطيور تغني ألحانًا عذبة، والفرشات ترقص برشاقة في الهواء. في وسط الحديقة، كانت هناك شجرة رائعة، أغصانها تمتد نحو السماء كأنها تحاول لمس السماء.

تجولت لارا في الحديقة، مبهورة بجمالها. شعرت بإحساس من السلام والدهشة لم تشعر به من قبل. عندما اقتربت من الشجرة، لاحظت خيال شخص يجلس تحت ظلها. كانت امرأة عجوز بشعر فضي وعيون طيبة، وكانت يداها مشغولة بتنسيق إكليل من الزهور.

---

In an ancient city full of secrets and legends, there was a young man named Kareem. Kareem was passionate about old books and stories that spoke of bygone eras. One day, while he was wandering through an old book market, he stumbled upon a mysterious book with a worn leather cover. The book was titled "Journey in Time."

Kareem hurried home, eager to uncover the book's contents. When he opened it, he found an old map and a letter written in an ancient language. After hours of research and translation, he discovered that the book contained instructions for a time machine hidden somewhere in the city.

Driven by an irresistible curiosity, Kareem decided to follow the instructions. After days of searching and digging, he found a secret entrance beneath one of the old buildings. Kareem entered the dark passage, his heart was pounding with excitement and fear. At the end of the passage, he found a room containing an old time machine.

With courage, Kareem decided to activate the machine. Suddenly, he found himself in a completely different city, filled with people dressed in ancient attire. The city was bustling with life, markets filled with strange goods, and children playing in the streets.